
 
 

Zápis ze schůze konané dne 10.4.2018 

v restauraci U Císaře 

 

 

Přítomni: 17 členů + 0 hostů 

 

Projednáno: 

1) Schůzi zahájil T. Vágner. 

2) T. Vágner zhodnotil průběh loňského roku jako vcelku úspěšnou sezónu. Byly uspořádány dvě 

soutěže RCVS a Drakiáda. Členové klubu se účastnili RCVS v Terezíně. Z klubu odešel Jiří Brabec. 

3) Byl zakoupený klubový traktor na sekání (použitý). Na traktoru bude proveden servis. V současné 

době je garážovaný u L. Pařízka. Pro převozy na letiště bude ještě dokoupený vlek (š. 110cm).  

 

4) Předseda T. Vágner požádal o akčnější přístup výboru klubu, případně o jeho doplnění, z důvodu 

odlehčení funkce předsedy. 

 

5) Klub bude muset vypracovat metodiku zpracování dat v souvislosti s GDPR. SMČR dosud nevydal 

žádnou směrnici k tomuto tématu. 

 

6) Finanční zpráva klubu za rok 2017 (M. Mašek): 

  hotovost k 31.12.17  39 895,00 Kč 

  bankovní účet k 31.12.18 23 876,38 Kč 

 

7) T. Živný navrhnul uspořádat akci Setkání modelů v termínu po 14.8.18. Termín bude upřesněn a 

pozvání rozešle e-mailem před akcí.  

 

 

 

Zapsal: V. Aust 

 


